
Technische vragen 
Politieke Avond d.d. 20 augustus 2019:
Agendapunt 1 : Voorbereidende vergadering vrijliggend fietspad Nieuwe Aamsestraat-
Regenboog  

Technische vragen BOB:

Vraag: Antwoord:

 1. Kunt u in het licht van de op 26 februari jl. 
aangenomen motie 'omdenken en verbreden' 
toelichten hoe de in het voorstel gemaakte keuzes 
tav de breedte van de fietspaden op de diverse 
punten sporen met de door de raad vastgestelde 
kaders 'overbetuwe fietst verder' ?   

Het fietspad langs de Nieuwe Aamsestraat valt 
het onder het hoofdfietsnetwerk. Met het 
ontwerp voldoen we aan de ontwerpeisen die 
gesteld zijn in de ‘notitie fietsnetwerk 
Overbetuwe’. Het meeste fietsverkeer zal 
richting de school afbuigen. Dat is de reden dat 
we tevens een fietspad aanleggen langs de 
Regenboog richting de scholen. Hiervoor geldt 
hetzelfde als hierboven is omschreven voor het 
fietspad van de Nieuwe Aamsestraat. Er gelden 
voor het hoofdfietsnetwerk geen minimale 
breedtes voor de fietspaden.  

2. Wat maakt dat dit op 28 mei 2019 gedateerde 
raadsvoorstel door het College niet is 
meegenomen in de kadernota 2020 zoals die in juli 
is vastgesteld en pas nu aan de raad wordt 
aangeboden?
 

 Op 21 mei is de kadernota behandeld in het 
college. De uiterlijke datum voor de aanlevering 
van de stukken voor de kadernota was 
daarvoor. Deze datum konden wij niet halen 
voor dit project. Daarnaast willen wij nu 
beginnen met het project en niet pas na 1-1- 
2020 beginnen. Wij hebben daarom besloten 
een apart raadsvoorstel op te stellen voor de 
aanvraag van het budget.

3. Waarom komen de kosten van dit fietspad/deze 
fietspaden niet (deels) ten laste van de 
grondexploitatie van Elst Centraal en/of het fonds 
bovenwijkse voorzieningen?   

Deze kosten kunnen niet :

 t.l.v. de grondexploitatie Elst centraal 
worden gebracht omdat de fietspaden 
buiten het exploitatiegebied vallen. 
Conform de huidige regelgeving van 
het BBV is dit niet toegestaan.

 t.l.v. de bestemmingsreserve 
bovenwijkse voorzieningen worden 
gebracht omdat deze investering niet is 
opgenomen in de nota bovenwijks.

  

4. Bij de in februari 2018 vastgestelde kaders voor 
de bovenwijkse voorzieningen is afgesproken 
jaarlijks te evalueren. Is dit al gebeurd en zo ja, hoe 
is de raad hierover geïnformeerd?

 Dit wordt gedaan in de jaarrekening van 2019. 
In het projectenboek zal aandacht worden 
besteed aan de bestemmingsreserve 
bovenwijkse voorzieningen. Hierbij zullen de 



kaders voor de bovenwijkse voorzieningen voor 
de eerste keer worden geëvalueerd.

 
Agendapunt 1 (extra politieke avond 21 aug) : Voorbereidende vergadering aanpassing extern 
veiligheidsbeleid

Technische vragen BOB:

1: BOB heeft met belangstelling kennis genomen 
van de Informatiememo vervolgresultaten 
gebiedsmaatregelen knoop 38. Onduidelijk blijft 
echter wat er daadwerkelijk gaat gebeuren en op 
welke wijze het college dit denkt te gaan doen. Het 
zal de behandeling komende week zeker ten goede 
komen als het college dit nog even aanvult. BOB 
verzoekt dus dringend om deze noodzakelijke 
aanvulling.

14/8 mail G.J. Willemsen: Planning 
beantwoording is maandag (mogelijk dinsdag)

 

 


